
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

1. Τον Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου κ. Μάκη Βορίδη 

Θέμα: «Αυξημένες αφίξεις μεταναστών στην Κρήτη και τη Γαύδο και ζητήματα 

αξιοπιστίας των αναφορών του Υπουργείου» 

Σύμφωνα με πρόσφατο δημοσίευμα (https://newsfire.gr/politics/kriti-gavdos-1-150-

afixeis-lathrometanaston-se-ena-5imero-bakalistika-kolpa-stis-anafores-tou-ypourgeiou-

metanastefsis/), καταγράφεται σημαντική αύξηση των μεταναστευτικών ροών στην 

Κρήτη και τη Γαύδο, με 1.150 αφίξεις αλλοδαπών σε διάστημα πέντε ημερών. Το 

δημοσίευμα εγείρει σοβαρά ερωτήματα σχετικά με την ακρίβεια και την αξιοπιστία των 

αναφορών του Υπουργείου Μετανάστευσης και Ασύλου, κάνοντας λόγο για 

«μπακαλιστικά κόλπα» και πιθανές αποκρύψεις ή παραποιήσεις στοιχείων. 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποια είναι τα ακριβή στοιχεία για τις αφίξεις μεταναστών στην Κρήτη και τη 

Γαύδο το τελευταίο διάστημα, ειδικά τον μήνα Μάιο, για τον οποίον δεν έχει 

ακόμη εκδοθεί αναφορά και γιατί στις μηνιαίες εκθέσεις σας δεν υπάρχουν 

στοιχεία σχετικά με παράνομες αφίξεις στη Ρόδο ή στη Σύμη, καθώς και στα 

χερσαία σύνορά μας με την Αλβανία και τα Σκόπια; 

2. Ποια μέτρα έχουν ληφθεί για την αποτελεσματική διαχείριση των 

μεταναστευτικών ροών στις συγκεκριμένες περιοχές, ιδιαίτερα σε νησιά όπως η 

Γαύδος, αλλά και η Κρήτη που δεν διαθέτουν κατάλληλες υποδομές, όπως τα 

νησιά του Ανατολικού Αιγαίου; 
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